
ZPC č. datum účastníci cesty stát město náklady
12/2013 7.2.2013 Martin Půta Německo Zittau 538,34 Kč
přínos ZPC

17/2013 24.2.2013 Martin Půta Polsko Wroclaw 0,00 Kč
přínos ZPC zrušeno

Jednání se zúčastnil za českou stranu hejtman LK Martin Půta a Martin Nechvíle, vedoucí OKPPCR. Za německou
stranu Byl účasten primátor Žitavy, dále radní Landkreis Görlitz dr. Linke a projektový manžel p. Eitner. Hlavním
tématem jednání byl projekt Severní Hřebenovka, jehož Lead partnerem je Liberecký kraj a projektovým partnerem
Landkreis Görlitz. Vzhledem k problémům v souvislosti s realizací výběrových řízení (odvolání na ÚOHS) došlo na české
straně ke zdržení. V současné době jsou však veškerá výběrová řízení na české straně ukončena a začíná se realizovat
projekt v terénu. Obě strany se vzájemně ujistili, že termín ukončení projektu stihnou a všechny naplánované aktivity
projektu budou realizovány. Dalším tématem jednání byla problematika týkající se železniční trati Hrádek n. N. – Žitava –
Varnsdorf. Obě strany vyjádřily podporu zachování tohoto klíčového železničního spojení.
Další průběh a výsledky jednání včetně doporučení nebo návrhu dalšího postupu vyplývajícího ze závěru služební cesty:
Pravidelná pracovní setkání jsou důležitá pro výměnu informací, a proto byly dohodnuty další schůzky na úrovni
výkonných pracovníků zabývajících se danou problematikou.

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST 2013
únor - radní a zastupitelé LK
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